
 

 

Sagsnr: 17.01.01-A30-5-19 

 

 Dato: 

 

Dagsorden 

Torsdag den 28.9.2023 kl. 19.00 til 21.30 
 
Børnehuset – Trine ansvarlig for brød 

 
 

 

Deltagere: 

Medlemmer institution: 

Lars Svendsen, skoleleder, Nim Skole og Børnehus  

Olga Marcovitch Jensen, daginstitutionsleder, Nim Skole og Børnehus 

Malene Jørgensen, medarbejderrepræsentant, Nim Skole 

 

Medlemmer forældresiden: 

Pernille Amstrup-Bønløkke, forældrerepræsentant 

Malika Lynggaard Uth, forældrerepræsentant 

Helene Rosing-Asvid, forældrerepræsentant 

Trine Ingemann Nicolaisen, forældrerepræsentant 

Morten Leth Hedegaard, forældrerepræsentant 

Pernille Ræbild Olsen, forældrerepræsentant 

Jonna Hedegaard Nielsen, forældrerepræsentant 

Maja Udby Jensen, forældrerepræsentant 

Line Broberg Christiansen, forældrerepræsentant og siddende suppleant - 

afbud 

Karla og Casper fra elevrådet 

  

 

 

 

Emne Hvem tid Referat 
 

 

1. 

Velkommen og punkter til eventuelt 

Formand 5 min Velkommen til Karla og Casper fra 

elevrådet. 
Præsentation og italesættelse af hvad 

tavshedspligt er og indebærer. 

2.  

Meddelelser fra skoleleder, 

dagtilbudsleder, 

medarbejderrepræsentanter og 

formand 

 

 25 min Olga:  
Bhv. har haft forældrearbejdsdag, hvor der 

er blevet lavet en masse. 

Bedsteforældredag med succes i uge 38. 
Forventede børnetal pr. 1/11: 48 børn i 

Vuggestuen, 54 børn i Bhv. 
Olga undersøger omkring spireordning, 

hvor man kan ansætte unge som hjælpere i 
dagtilbuddet. Det gælder de 13-16 årige. 

Ansat pædagog pr. 1/11 i Bhv. Håber på en 

pædagog til vuggestuen til 1/12. Stillingen 
er i opslag. 



 

 

Sagsnr: 17.01.01-A30-5-19 

 

Pt. ingen medarbejderrepræsentant fra 
dagtilbuddet i fællesbestyrelsen. 

17/11 kursusdag for medarbejdere i 
Multihuset, Olga efterspørger bestyrelsens 

opbakning til at bede forældre hente deres 

børn inden kl. 13.00 – bestyrelsen bakker 
op. 

 
Lars: 

Tak til bestyrelsen for en fin workshop 

tidligere i dag og god opbakning fra de 
valgte forældrerødder. 

Der starter skoleskak op for børn, der er 
opslag på Aula. 

Annie og Lars er dem der pt. står for 

forældrerådet. 5. klasse repræsentanter 
deltager i bestyrelsesmøder og 6. klasse 

repræsentanter deltager i HBB (Horsens 
Børne Byråd) 

De skal bla. arbejde med elevernes fysiske 
arbejdsmiljø. 

Nye nationale årgangstest er taget i brug, 

den er nemmere at håndtere og resultatet 
siger mest om landsgennemsnittet og 

mindre om den enkeltes elevs niveau. 
Fokus på variation af morgensang. 

1/12 får vi en pædagogstuderende. 

 
Malene: 

SFO’en har været på temaeftermiddag om 
Den værdifulde leg. 

Afvikler pt tests, hvor vi prioriterer at 
eleverne får en god oplevelse. 

Afvikler læringssamtaler, med fokus på at 

eleverne skal blive så dygtige som de kan 
og et særligt fokus på trivslen. 

3.  

Elevrådet 

 15 min Forbedringer til det fysiske miljø: 

Stolene knirker, mere pynt, ønsker at 
diskutere hatte regel. 

Drøftelse omkring indesko. 
Elever efterspørger at bruge KRAI området. 

 

Arbejde med: 
Ideer til nyt at sælge til skolefesten. 

Nye net på målene 
System for deling af højtalere. 

 
Aktiviteter de ønsker at afvikle: 

Frisbees lege 

4. 

Orientering om tilsyn 

(bilag) 

 

Olga 10 min Tilsyn 1/9, hvor der har været positive 
tilbagemeldinger og tilsynet er gennemført 

uden anmærkninger. 

 De scorer særligt højt på relationen til 
børnene. 

Det har været en god oplevelse. 
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Olga informerer ud i nyhedsbrev og på 
hjemmesiden. 

5. 

Kort status på økonomi i skole og 

dagtilbud – orientering 

 

Lars 10 min Budgettet følges nøje. Dagtilbuddets 
underskud må gerne bringes lidt mere ned, 

så der bliver et lille råderum. 

Skolens økonomi er skrøbelig, men der kan 
laves små indkøb. 

Byrådet bevilliger flere penge til 
skoleområdet, der gør at økonomien 

hjælpes lidt. 

 
Der bliver spurgt ind til om skolen skal 

holde temperaturen på 19 grader i 
vinterperioden lige som sidste år. Det er 

ikke besluttet, men afhænger af den 

samlede økonomi og elpriserne. 
Bestyrelsen tilkendegiver at skolen holder 

temperaturen på 19 grader og henter den 
besparelse. 

 

6. 

Opdatering af bestyrelsens 

årskalender for indeværende skoleår 

(bilag) 

 

Formand 10 min Bestyrelsesmødet 30/10 udgår grundet 
klyngemødet d. 24/10. 

Pernille opdaterer kalenderen opdateres og 
sendes ud igen og lægges på hjemmesiden. 

7. 

Forældrehenvendelse vedrørende 

antallet af notifikationer fra aula -

drøftelse 

 

Lars 10 min Bestyrelsen genkender billedet med mange 

notifikationer fra Aula. 
Skolen vil drøfte brugen af aula og 

undersøge hvad der er af muligheder for at 

begrænse antallet af opslag. 
Forældre opfordres til at huske at svare 

direkte til afsender i beskedtråde i stedet 
for at svare alle i gruppen.  

Forældre har også mulighed for at forlade 
de beskedtråde de ikke ønsker at deltage i. 

Opfordre klasselærerne til at samle alle 

informationer i ugebrevet, så der ikke 
kommer øvrige aula beskeder ud omkring 

praktiske ting. 
Tydelig overskrift på opslag, så forældre 

nemt kan vurdere om opslaget er relevant 

for dem. 

8. 

Frokostmåltid - bestyrelsen skal 

beslutte, om man fortsat ønsker 

frokostmåltid i vuggestuen (bilag) 

 

Olga 10 min Bestyrelsen skal beslutte om vi ønsker at 

fravælge frokostmåltidet i dagtilbuddet pga 
egen betaling for vuggestuen fra 2024.  

Derfor skal der tages en samlet beslutning 

for hele dagtilbuddet. 
En samlet bestyrelse bakker op om at 

fastholde frokostmåltidet selvom det 
medfører en egen betaling for 

vuggestuebørnene. 

9. 

Meddelelsesbogen med drøftelse af 

princip på baggrund af oplæg (bilag) 

Lars 20 min Elevplanen udgår og bliver udskiftet med 
meddelelsesbogen, der skal indeholde 
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 fokuspunkter inden for områderne dansk, 
matematik og elevens alsidige udvikling. 

Meddelelsesbogen findes på Min 
Uddannelse. 

Fokuspunkterne drøftes til elevsamtalen og 

er primært et arbejdsredskab for elev og 
lærer. 

Inden skolehjem samtalen sender lærerne 
dagsorden, så forældrene kan forberede sig 

til samtalen. 

Bestyrelsen udarbejder princip herfor, Lars 
sætter det i gang på skoleplan. 

10. 

Bestyrelsens rolle i konflikter 

(bilag) 

 

Lars 10 min Lars præciserer hvilken rolle bestyrelsen 

har ift. henvendelser omkring konflikter. 
Det er vigtigt, at bestyrelsen ikke bliver en 

part og i stedet adresserer det videre til 
ledelsen.  

11. 

Klyngemøde 24. oktober i Brædstrup  

Formand 10 min Pernille har afholdt formøde med Lund og 

Brædstrup. 
Dagsorden den 24/10 bliver en opfølgning 

på det fælles princip om overgangen fra 
Nim skole til udskolingen på Lundskolen og 

Brædstrup skole. Derudover en drøftelse 

om, hvordan vi i klyngen kan spille 
hinanden gode med afsæt i det fælles 

møde for alle bestyrelser, der blev afholdt 
før sommerferien i Horsens. 

Der kommer en invitation.  

12. 

Eventuelt 

 5 min Bestyrelsen har skaffet 10 cykelhjelme til 
skolen. 

 
Sommerferieugerne i dagtilbud og skole 

ligger ikke parallelt i indeværende skoleår. 

Det forlyder at skoleområdet rykker deres 
ferie år, så det stemmer overens med 

dagtilbuddene.  
Bestyrelsen giver Olga accept til at holde 

lukket i uge 28,29, 30. 

 

 

 

 

 


